



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 449

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1963

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 449

1962

I. Nos. 6446-6463

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 18 December 1962 to 31 December 1962*

	<i>Page</i>
No. 6446. Israel and Cameroon:	
Agreement on economic and technical co-operation. Signed at Jerusalem, on 24 October 1962	3
No. 6447. Israel and Cameroon:	
Cultural Agreement. Signed at Jerusalem, on 24 October 1962	15
No. 6448. Philippines and Israel:	
Exchange of notes constituting an agreement on the reciprocal abolition or waiver of visa requirements in certain cases, for holders of special and diplomatic passports in the case of Filipino citizens, and service and diplomatic passports in the case of Israeli citizens. Manila, 14 December 1960	23
No. 6449. Philippines and Japan:	
Exchange of notes constituting an agreement on the reciprocal abolition in certain cases of non-immigrant passport visa fees. Manila, 6 December 1961	29
No. 6450. Philippines and Federal Republic of Germany:	
Exchange of notes constituting an agreement on the abolition of visa requirements for their nationals holding diplomatic or special passports. Manila, 15 February and 9 March 1962	35
No. 6451. United Nations Special Fund and Uganda:	
Exchange of letters constituting an arrangement relating to the assumption by Uganda of the rights and obligations under the Agreement between the United Nations Special Fund and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland concerning assistance from the Special Fund, signed at New York on 7 January 1960. Entebbe, 3 November 1962, and Kampala, 19 December 1962	41

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 449

1962

I. Nos 6446-6463

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 18 décembre 1962 au 31 décembre 1962*

	<i>Pages</i>
N° 6446. Israël et Cameroun:	
Accord de coopération économique et technique. Signé à Jérusalem, le 24 octobre 1962	3
N° 6447. Israël et Cameroun:	
Accord culturel. Signé à Jérusalem, le 24 octobre 1962	15
N° 6448. Philippines et Israël:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression ou à la dispense réciproque de l'obligation du visa, dans certains cas, pour les Philippins titulaires d'un passeport diplomatique ou spécial et les Israéliens titulaires d'un passeport diplomatique ou de service. Manille, 14 décembre 1960 .	23
N° 6449. Philippines et Japon:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression réciproque, dans certains cas, des droits de visa sur le passeport des non-immigrants. Manille, 6 décembre 1961	29
N° 6450. Philippines et République fédérale d'Allemagne:	
Échange de notes constituant un accord pour la suppression du visa sur les passeports diplomatiques ou spéciaux. Manille, 15 février et 9 mars 1962	35
N° 6451. Fonds spécial des Nations Unies et Ouganda:	
Échange de lettres constituant un arrangement sur la succession de l'Ouganda aux droits et devoirs découlant de l'Accord entre le Fonds spécial des Nations Unies et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord relatif à une assistance du Fonds spécial, signé à New York le 7 janvier 1960. Entebbe, 3 novembre 1962, et Kampala, 19 décembre 1962	41

	<i>Page</i>
No. 6452. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Syria:	
Agreement (with annex) for scheduled civil air services between and beyond their respective territories. Signed at Damascus, on 30 January 1954	47
No. 6453. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Federal Republic of Germany:	
Convention on unemployment insurance (with Final Protocol). Signed at Bonn, on 20 April 1960	77
No. 6454. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Portugal:	
Agreement for the avoidance of double taxation on income derived from sea and air transport. Signed at Lisbon, on 31 July 1961	119
No. 6455. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and United Arab Republic:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning exchanges of professors, experts and students in the fields of science and education. Cairo, 14 November 1961	
Exchange of notes constituting an agreement prolonging the above-mentioned Agreement. Cairo, 15 August 1962	129
No. 6456. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Tanganyika:	
Public Officers Agreement. Signed at Dar es Salaam, on 14 March 1962	147
No. 6457. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Honduras:	
Exchange of notes constituting an agreement for the abolition of visas. Tegucigalpa, 26 and 30 April 1962	159
No. 6458. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Jordan:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning a loan by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland to the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan during the financial year ending March 31, 1963. Amman, 25 and 30 May 1962	167
No. 6459. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and United States of America:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the use of the Airfield at Wideawake in Ascension Island by aircraft of the Royal Air Force. Washington, 29 August 1962	177
No. 6460. Pakistan and Iran:	
Cultural Agreement. Signed at Karachi, on 9 March 1956	183

	<i>Pages</i>
N° 6452. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Syrie:	
Accord (avec annexe) relatif à la création de services aériens civils réguliers entre les territoires des deux pays et au-delà. Signé à Damas, le 30 janvier 1954	47
N° 6453. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République fédérale d'Allemagne:	
Convention relative à l'assurance-chômage (avec Protocole final). Signée à Bonn, le 20 avril 1960	77
N° 6454. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Portugal:	
Convention tendant à éviter la double imposition des revenus provenant de l'exploitation de transports maritimes et aériens. Signée à Lisbonne, le 31 juillet 1961	119
N° 6455. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République arabe unie:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'échange de professeurs, d'experts et d'étudiants dans les domaines de la science et de l'enseignement. Le Caire, 14 novembre 1961	
Échange de notes constituant un accord prorogeant l'Accord susmentionné. Le Caire, 15 août 1962	129
N° 6456. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Tanganyika:	
Accord relatif aux fonctionnaires. Signé à Dar es-Salam, le 14 mars 1962 . .	147
N° 6457. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Honduras:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression du visa. Tegucigalpa, 26 et 30 avril 1962	159
N° 6458. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Jordanie:	
Échange de notes constituant un accord concernant l'octroi d'un prêt par le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord au Gouvernement du Royaume hachémite de Jordanie pendant l'exercice se terminant le 31 mars 1963. Amman, 25 et 30 mai 1962 . .	167
N° 6459. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et États-Unis d'Amérique:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'utilisation, par les avions de la Royal Air Force, du terrain d'aviation de Wideawake dans l'île de l'Ascension. Washington, 29 août 1962	177
N° 6460. Pakistan et Iran:	
Accord culturel. Signé à Karachi, le 9 mars 1956	183